
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W
EUROLIDZE

BILANS SPOTKAŃ
EUROLIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Shyla Heal
(96pkt)

1 zwycięstwo 
6 porażek

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski

1x Superpuchar   
Polski

Arella Guirantes
(102pkt)

4 zwycięstwa
 3 porażki 4.

1x Brąz Euroligi
1x Wygrana EuroCup

14x Mistrzostwo
Włoch

14x Puchar Włoch
13x Superpuchar

Włoch

1-0 dla Schio

50-70

SKARB KIBICA

RUNDA REWANŻOWA
EUROLIGI

MISTRZ POLSKI

GRUDZIE� 2023 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Eurolidze
Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

8/2023

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS BERETTA FAMILIA SCHIO



CAŁY CZAS NASZYM CELEM JEST
AWANS DO PIERWSZEJ CZWÓRKI

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Na początek chciałbym Cię zapytać o Twoje zdrowie.
Trener wspominał wcześniej, że byłaś zmuszona grać z
kontuzją. Czy ten uraz dalej ci doskwiera?
Tak, to jest kontuzja, której w trakcie sezonu nie uda

się wyleczyć, więc oszczędzam tę nogę, na ile jest to

możliwe. Czasem mam odpuszczone niektóre

ćwiczenia, żeby móc bezpiecznie grać do końca

sezonu. Prawdopodobnie przed świętami będę miała

mniejsze zabiegi, żeby te objawy załagodzić, ale na

pewno nie jest tragicznie. Przerwa kadrowa też mi

dużo dała, bo odpoczęłam przez prawie dwa tygodnie,

więc mam nadzieję, że wszystko pójdzie w lepszą

stronę. W każdym razie nie jest to uraz, który wykluczy

mnie z grania na dłuższy czas.

Ze względu na zbliżający się koniec pierwszej rundy
Orlen Basket Ligi Kobiet, jakie macie realne
oczekiwania na ten sezon?
Cały czas naszym celem jest awans do czwórki, a

nawet do finału Orlen Basket Ligi Kobiet. Pierwsza

runda nie układa się po naszej myśli, a nasza rotacja

jest dosyć krótka. Teraz mamy dwa ważne mecze u

siebie w polskiej lidze, które musimy wygrać, potem

jedziemy do Polkowic i to już będzie koniec tej

pierwszej rundy. Na pewno drużyna jest w trakcie

budowy, więc myślę, że ta druga runda będzie dużo

lepsza w naszym wykonaniu. Można powiedzieć, że

historia z zeszłego roku się powtarza, a wszyscy

dobrze wiemy, jaki był jej finał.

Ostatnio Shyla Heal zrezygnowała z kontraktu z
zespołem, wcześniej z klubem pożegnała się Réka
Bernáth i Channon Fluker. Jak obecne zmiany
wpływają na morale i poczucie jedności w drużynie?
Jeśli chodzi o nowe koszykarki, to wydaje mi się, że

Kylee została bardzo dobrze przyjęta do drużyny,

szybko się zaaklimatyzowała i tak samo postaramy się

pomóc Veronice Burton. Takie zmiany w trakcie roz –

grywek nie są łatwe, bo ten proces budowania trwa od

początku sezonu. Teraz przychodzi rozgrywająca,

która ma być mózgiem drużyny, więc też będziemy

potrzebować czasu. Myślę, że ta drużyna na swoim

optymalnym poziomie zacznie dopiero grać w styczniu

lub lutym, kiedy skończy się Euroliga. Będziemy mogły

skupić się na tym, żeby spokojnie potrenować i

doszlifować pewne elementy, które w naszej grze

szwankują. Będziemy mieć więcej czasu na

regenerację, bo mecze nie będą co 3 dni, a na pewno

odpoczynek w naszej drużynie jest bardzo potrzebny.

Gramy praktycznie szóstką lub siódemką zawodniczek,

a niektóre z nas ciągle mierzą się z urazami, więc to nie

jest zbyt komfortowa sytuacja. Na szczęście pojawiło

się światełko w tunelu, bo robimy transfery, więc mam

nadzieję, że w końcu osiągniemy nasz potencjał.

Jak planujecie przełamać serię pięciu porażek?
W tym tygodniu przychodzą nowe zawodniczki do

drużyny, w środę gramy z zespołem z Schio i na pewno

będziemy chciały się postawić tej drużynie. Wiadomo,

że to jest Euroliga i w każdym spotkaniu jesteśmy

skazywani na porażkę, ale dla nas nawet dobre 40

minut lub mecz na styku to jest tak naprawdę, jak

zwycięstwo. Głównym celem myślę, że jednak będą te

najbliższe mecze z Polonią i ze Ślęzą Wrocław, żeby

przełamać serię porażek w polskiej lidze.

ROZMOWA z Magdaleną Ziętarą,
koszykarką Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin



PRZY KASACH

10.12.2023 R. GODZ. 20:00

HALA MOSIR, AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

Zmiana w zespole Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin. Zielono-białe barwy
przywdzieje Veronica Burton. To 23-
letnia rozgrywająca, która ma za sobą
dwa sezony w lidze WNBA.

Mierzącą 175 centymetrów Amerykankę cechuje przede
wszystk im dobra organizacja gry oraz więcej niż  sol idna
obrona, za co zresztą w 2022 roku nagrodzoną ją
tytułem naj lepszej  defensywnej zawodniczki  l ig i
akademickiej  NCAA. Po ukończeniu edukacj i  na uczelni
Northwestern (ze średnimi z czterech lat kar iery na
poziomie 13,4 punktów, 4,8 zbiórek, 5,0 asyst i  aż 3,4
przechwytów na mecz),  młoda rozgrywająca została
wybrana w pierwszej  rundzie draftu l ig i  WNBA                         
z  wysokim, s iódmym numerem przez Dal las Wings.                     
W debiutanckim sezonie w naj lepszej  zawodowej l idze
świata wystąpiła 36-krotnie, notując przy tym średnio
2,3 punkty,  2,2 asysty i  1,7 zbiórk i .  Rok później  otrzymała
nieco więcej szans,  bo na parkietach pojawiła s ię 40-
krotnie i  z  ekipą z Dal las dotarła do półf inału play-off
l ig i  WNBA. Sezon 2023/2024 miał być pierwszym w
karierze Burton w Europie. Podpisała kontrakt                          
z  iz raelsk im Maccabi Ramat Gan, ale wybuch wojny                    
w tym kraju uniemożl iwił  rozpoczęcie rozgrywek                      
w zaplanowanym terminie.

Myślę, że Veronica wnies ie taki  większy spokój
na rozegraniu.  Jest to bardziej  zespołowy
gracz. Nie oczekuję, że będzie dawać nam
tyle punktów, co Shyla Heal.  Bardziej  l iczę na
to, że lepiej  poprowadzi  zespół i  zorganizuje
nam grę, bo z tym miel iśmy pewien problem
od początku sezonu. Veronica miała
podpisany kontrakt w Izraelu,  ale tam,                  
z  wiadomych względów, nie mogła
rozpocząć sezonu. Rynek wolnych
zawodniczek jest  z  roku na rok coraz bardziej
ograniczony i  na ten moment ona była dla
nas naj lepszą dostępną opcją – wyjaśnił
Krzysztof Szewczyk, t rener Polsk iego Cukru AZS
UMCS Lubl in.

Veronica Burton w Lubl in ie będzie
występować z numerem 12 na koszulce.               
W rozgrywkach Eurol igi  Kobiet zadebiutuje               
w środowym meczu przeciwko włoskiej  ekipie
Beretta Famila Schio. Na ekstraklasowych
parkietach przedstawi s ię publ iczności                   
w niedzielnym pojedynku z SKK Polonią
Warszawa.
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Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


